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Ciągi pieszo-rowerowe w drodze wojewódzkiej?
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Pomys?y zwi?zane z budow? dwóch traktów pieszo-rowerowych przy drodze wojewódzkiej 544 zg?osi?
do Bud?etu Obywatelskiego Mazowsza radny miasta Marian Wilamowski.

W wyznaczonym terminie w?ród projektów zg?oszonych do Bud?etu Obywatelskiego Mazowsza (BOM)
znalaz?y si? dwa, wi???ce si? z realizacj? inwestycji na terenie M?awy. Pierwszy z nich dotyczy budowy
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traktu pieszo-rowerowego w ci?gu drogi wojewódzkiej 544 na odcinku ul. Pi?sudskiego, mi?dzy
skrzy?owaniami z ulicami Graniczn? i Ko?cieln?. – To jest ci?g do stacji kolejowej i przyda?oby si?
wybudowa? tam trakt pieszo-rowerowy, który usprawni?by komunikacj?, a przede wszystkim sprzyja?by
ruchowi rowerowemu, poniewa? ?cie?ka, która biegnie od centrum miasta wzd?u? drogi wojewódzkiej
544 ulic? Pi?sudskiego, ko?czy si? na ulicy Granicznej – uzasadnia Marian Wilamowski.

Druga propozycja dotyczy tak?e budowy traktu pieszo-rowerowego i równie? w drodze 544, jednak na
ulicy Gdy?skiej. Nowa inwestycja mia?aby pojawi? si? na odcinku mi?dzy skrzy?owaniami ulicy
Gdy?skiej z ulicami ?uromi?ska oraz LOK. – Realizacja tych dwóch projektów sprawi?aby, ?e powsta?by
naturalny ci?g mi?dzy centrum miasta a ulic? LOK, która prowadzi do zalewu Ruda, gdzie M?awianie
odpoczywaj? – wyja?nia wnioskodawca. We wniosku radny Wilamowski wskaza? dodatkowo, ?e ulica
Gdy?ska jest drog? bardzo obci??on? ruchem i nie posiada ?adnej infrastruktury dla pieszych oraz
rowerzystów. W zwi?zku z t? propozycj? priorytetowe s? jednak wzgl?dy bezpiecze?stwa – w
przesz?o?ci na Gdy?skiej dochodzi?o do wypadków z udzia?em pieszych.

Wnioskodawca liczy na to, ?e oba projekty przejd? pomy?lnie weryfikacj? w urz?dzie marsza?kowskim, a
pó?niej zostan? poparte g?osami mieszka?ców. Swoje poparcie zadeklarowa? ju? burmistrz S?awomir
Kowalewski. – Zach?cam wszystkich mieszka?ców, aby poparli nasze – m?awskie – wnioski. Od wielu
lat czekamy na remont i modernizacj? drogi wojewódzkiej, tak jak czekamy na obwodnic? zachodni? –
podkre?la burmistrz S?awomir Kowalewski.

Przypomnijmy: zgodnie z regulaminem BOM-u propozycje inwestycyjne zg?aszane do Bud?etu
Obywatelskiego Mazowsza mog? dotyczy? jedynie projektów realizowanych na nieruchomo?ciach, do
których tytu? prawny posiadaj? województwo i jego jednostki organizacyjne, wojewódzkie osoby prawne
lub spó?ki, w których województwo jest udzia?owcem lub akcjonariuszem. Na terenie M?awy kryterium to
spe?nia jedynie droga wojewódzka 544. Na m?awskie projekty mog? g?osowa? wszyscy obywatele
Mazowsza.
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